

**大新信用卡「人人大賞頭·宇宙狂賞」-
「大新萬事達卡加碼現金回贈大抽獎」遊戲推廣之結果公佈**

多謝大新信用卡客戶於2022年6月15日至2022年7月31日期間參與「人人大賞頭·宇宙狂賞」-「大新萬事達卡加碼現金回贈大抽獎」遊戲推廣！以下為遊戲推廣之得獎者名單：

獎賞：1,500 港元現金回贈

得獎者姓名
LUK H** K**
WU H* Y** L****
KWOK C**** H**
LIU W*** H***
KWOK C** W**

獎賞：500 港元現金回贈

得獎者姓名		
WU S**** H****	CHAN Y** M**	POON S** Y**
TO K* N**	WONG K*** K** J*****	CHAN L** K** R****
LAW K*** Y***	TONG K* Y**	CHEUNG T** C****
LAW S** T**	CHOW S*** F** F****	LAU C*** L***
NG W** M***	HUNG T** Y*	LI C*** C***
CHAN K*** L**	CHAN T** C***	MAK W** L**
LAM M** W* J*****	CHAN M** M**	LAM W** Y**
CHOI W** S****	CHAN W** Y**	LAI E***** Y**-F****
CHOW K* S****	KU M** H*	YUEN K** P**
YONG S** Y**	ZHANG W*****	LAU W** L**

大新銀行有限公司將於 2022 年 9 月內，將現金回贈以大新信用卡免找數簽賬額的形式存入以上得獎者於 2022 年 8 月內作最後有關簽賬或獲成功批核之合資格大新萬事達卡主卡賬戶內，並顯示於隨後之月結單上。客戶如有查詢，請致電本行客戶服務熱線 2828 8168。

大新銀行有限公司
2022 年 9 月

借定唔借？還得到先好借！
本服務 / 產品並不是以歐盟的人士為目標。

**Result Announcement of "Catch It If You Can · Fantastic Wonderverse" –
"Dah Sing Mastercard® Cash Rebate Lucky Draw" Game Promotion**

Thank you for participating in the "Catch It If You Can · Fantastic Wonderverse" – "Dah Sing Mastercard® Cash Rebate Lucky Draw" Game Promotion during 15 Jun 2022 to 31 Jul 2022. Please check below for the winner list.

Prize: HKD1,500 Cash Rebate

Winner's Name
LUK H** K**
WU H* Y** L****
KWOK C**** H**
LIU W*** H***
KWOK C** W**

Prize: HKD500 Cash Rebate

Winners' Name		
WU S**** H****	CHAN Y** M**	POON S** Y**
TO K* N**	WONG K*** K** J*****	CHAN L** K** R****
LAW K*** Y***	TONG K* Y**	CHEUNG T** C****
LAW S** T**	CHOW S*** F** F****	LAU C*** L**
NG W** M***	HUNG T** Y*	LI C*** C***
CHAN K*** L**	CHAN T** C***	MAK W** L**
LAM M** W* J*****	CHAN M** M**	LAM W** Y**
CHOI W** S****	CHAN W** Y**	LAI E***** Y**_F****
CHOW K* S****	KU M** H*	YUEN K** P**
YONG S** Y**	ZHANG W*****	LAU W** L**

Dah Sing Bank, Limited will grant the Cash Rebate in Sep 2022 in the form of Dah Sing Credit Card free spending credit and credit to the above winner's Principal Card account with the latest spending record or successfully applies for eligible Dah Sing Mastercard in Aug 2022. It will be shown on the next monthly statement. For enquiries, please contact Customer Service Hotline 2828 8168.

Dah Sing Bank, Limited
Sep 2022

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

The services / products mentioned herein are not targeted at customers in the EU.